




香港社會服務聯會
The Hong Kong Council of Social Service

贊助人
行政長官 梁振英先生
PATRON
The Chief Executive the Hon. C Y LEUNG

行政總裁
蔡海偉先生
CHIEF EXECUTIVE
Mr CHUA Hoi Wai

通告

致：各機構會員及永久個人會

由：政策研究及倡議業務總監
黃健偉 

事由：2017 施政報告政策簡介討論會

日期：2017 年 2 月 17 日

行政長官已於 2017 年 1 月 18 日發表其任內最後一份施政報告。

按社聯較早時向行政長官提交的週年建議書，內容談及扶貧、安老、教育以及殘疾人士就業等；然而，除了零碎的服務措施外，未見有重大的服務改善政策。

我們已邀約與勞工及福利局常任秘書長及社會福利署署長，並得到他們的同意到社聯出席上述**施政報告政策簡介討論會**，向業界詳細解釋施政報告內業界及服務使用者關心的課題，聆聽業界就施政報告內容的意見。簡介討論會詳情如下：

日期：2017 年 3 月 17 日 (星期五)
時間：下午 3 時 至 5 時 (下午 2 時 45 分進行登記)
地點：香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈一樓禮堂

現誠意邀請各會員於上述時間派代表參與簡介會，表達意見。由於座位有限，我們會採用先到先得形式接受報名。請填妥隨函之回條，於 **2017 年 3 月 15 日或以前**以電郵 olivia.ip@hkcss.org.hk 或傳真 2876-2449 交回本會，以便安排座位。

如有任何查詢，請致電 2864-2930 或電郵 anthony.wong@hkcss.org.hk 與黃健偉聯絡。

副本呈 社聯主席陳智思議員
社聯行政總裁蔡海偉先生




香港社會服務聯會
The Hong Kong Council of Social Service

贊助人
行政長官 梁振英先生
PATRON
The Chief Executive the Hon. C Y LEUNG

行政總裁
蔡海偉先生
CHIEF EXECUTIVE
Mr CHUA Hoi Wai

MEMORANDUM

To : All Agency Members and Individual Life Members

From : Anthony Wong 
Business Director, Policy Research and Advocacy

Re : Briefing Session on Policy Address 2017

Date : February 17, 2017

The Chief Executive of HKSARG just announced his last Policy Address in his term on January 18, 2017.

Based on the Annual Submission submitted to the Chief Executive in July 2016, the newly announced Policy Address has, to a certain extent, responded to some of our concerns, e.g. poverty, elderly, education and employment for people with disabilities etc.. However, other than some individual measures, no major policy has been proposed to address the issues concerning the sector.

We have invited the Permanent Secretary for Labour and Welfare and the Director of Social Welfare, and confirmed their attendance in our Briefing Session on Policy Address 2017. During the Session, they will be explaining the measures announced in the Policy Address in detail and listening to the sector's views and opinions. Details are shown below:

Date : March 17, 2017 (Friday)
Time : 3:00pm - 5:00 pm (Registration will start at 2:45 pm)
Venue : Auditorium, 1/F., Duke of Windsor Social Service Building,
15, Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong.

I write to invite all agency members to nominate representatives to attend the Session. As seats are limited, registration is accepted on a first-come, first-served. Kindly fill in the reply slip enclosed and send it back to us **on or before March 15** by email (olivia.ip@hkcss.org.hk) or by fax at 2876-2449.

If you have any inquiry, please call at 2864-2930 or email to Mr. Anthony Wong at anthony.wong@hkcss.org.hk.

c.c. The Hon. Bernard Chan, Chairperson
Mr Chua Hoi Wai, Chief Executive

香港社會服務聯會
THE HONG KONG COUNCIL OF SOCIAL SERVICE

政策研究及倡議
Policy Research and Advocacy

登記表
Registration Form

請於 **2017年3月15日或以前** 將填妥表格傳真回社聯葉小姐收 (傳真號碼：2876 2449)

Please complete and return this form to Ms. Olivia Ip of HKCSS by FAX (Fax No. 2876 2449) **on or before March 15, 2017.**

會議 / 活動名稱 Name of Function	2017 施政報告政策簡介討論會 Briefing Session on Policy Address 2017
舉辦日期及時間 Date & Time of Function	二零一七年三月十七日 (星期五) 下午 3 時 至 5 時 March 17, 2017 (Friday) 3:00 pm to 5:00 pm
地點 Venue	香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈一樓禮堂 Auditorium, 1/F., Duke of Windsor Social Service Building, 15, Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong.

由參加會議／活動機構填寫

To be filled in by the participating agency

機構名稱 Name of Agency: _____

聯絡人姓名 Contact Person: _____ 聯絡電話 Contact Tel No.: _____

傳真號碼 Fax No.: _____ 電郵地址 Email address: _____

	姓名 Name	聯絡電話 Contact Tel No.	電郵地址 Email Address
1.			
2.			
3.			

查詢 For enquiries : 2864 -2930 葉小姐 Ms. Olivia Ip